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P R E S S E M I T T E I L U N G

Keep Moving meets Tikvah4Parkinson in Jerusalem 
Last week i had a great honor to visit a Parkinson Center in Jerusalem. The center was founded 
by Debbie Shapiro and has special training program for people with Parkinson disease. 
People who come to training have one common goal, to fight this sneaky disease. The Center has 
over 25 hours of programming per week, including speech therapy, Tai Chi, dancing, boxing, 
Occupational Therapy, support groups, and a monthly lecture. I was impressed at how the 
trainer used both Tai Chi and boxing to keep the participants moving for a full two hours! 
I got a lot of inspiration. I must say thanks to Debbie Shapiro and her trainer for their warm 
welcome.
For more informtion about trainings center pls visit:  www.tikvah4parkinson.org

Keep Moving meets Tikvah4Parkinson in Jerusalem
Letzte Woche hatte ich das große Vergnügen ein Parkinson Zentrum in Jerusalem zu besuchen. 
Das Zentrum wurde gegründet bei Debbie Shapiro und hat ein spezielles Trainingsprogramm für 
Menschen mit Parkinson. Menschen zum Training kommen, haben eines gemeinsam: Sie möch-
ten gegen den heimtückischen Verlauf der Parkinson-Erkrankung ankämpfen.
Das Zentrum hat über 25 Stunden Programm jede Woche. Unter anderem Sprachtraining, 
TaiChi, Tanzen, Boxen und vieles mehr. Ich war sehr überrascht, wie die Teilnehmer einem 
Programm aus Boxen und TaiChi  Elementen über 2 Stunden folgen konnten. Danke für die 
große Inspiration und das herzliche Willkommen von Debbie Shapiro und Ihrem Trainer.
Mehr Informationen über das Training unter:  www.tikvah4parkinson.org


